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Besluit 
1. De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de Gemeentebelang-fractie 
vast te stellen 
2. De beantwoording aan te bieden aan de raad 
 
 
De nota en het besluit openbaar te maken 
 

Inleiding 
Per brief van 11 september 2023 hebben Eline te Boekhorst en Christian 
Muilerman van de fractie van Gemeentebelang uw college een aantal schriftelijke 
vragen ex art 46 RvO gesteld over de fietsoversteek N344 Spitdijk. Bijgaand 
treft u de beantwoording aan. 
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Gemeente Deventer 

College van B&W 

Postbus 5000 

7400 GC Deventer “

Deventer, 11-9-2023 

Betreft: Schriftelijke vragen ex. Artikel 46 RvO 

Onderwerp: Onveilige fietsoversteek N344 Spitdijk

Geacht College,

Afgelopen week heeft er op de N344 thv de Spitdijk voor de zoveelste maal een ongeval 

plaatsgevonden op de fietsoversteek. Op dit punt hebben in de afgelopen jaren al meerdere 

ongelukken plaatsgevonden en inwoners geven aan het punt als onveilig te ervaren. Daarbij is dit een 

oversteekpunt waar veel schoolgaande kinderen uit de omgeving dagelijks passeren. 

In september 2022 kwam het bericht naar buiten van de Provincie Overijssel dat er onderzoek zou 

worden gedaan naar eventuele veiligheidsmaatregelen. Ook werd er aangegeven dat de kruising niet 

aan de richtlijnen voldoet. Tot op heden is er bij ons niets bekend over dit onderzoek (welke eind 2022 

afgerond zou zijn) en eventuele maatregelen die hier op zouden kunnen volgen.

Bovenstaande roept bij Gemeentebelang de volgende vragen op: 

- Wordt de fietsoversteek door de Provincie al als ‘verkeersongevallenconcentratiepunt’ 

aangemerkt, m.a.w. hoeveel ongevallen zijn er in de afgelopen jaren geweest en is dit voldoende 

om actie te ondernemen?

- Is het onderzoek naar eventuele veiligheidsmaatregelen door de Provincie al afgerond? En zo ja, 

welke conclusies en/of te nemen maatregelen zijn hieruit gekomen?

- Is het college bereid opnieuw in gesprek te gaan met de Provincie over het gevaar van de oversteek 

en de Provincie te attenderen op de urgentie?

In afwachting van uw beantwoording.

Met vriendelijke groet, 

Eline te Boekhorst & Christian Muilerman

Raadsleden Gemeentebelang Deventer
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2023-834 10 oktober 2023
kenmerk uw referentie datum

S. van der Velden Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Geachte mevrouw Te Boekhorst en meneer Muilerman,

In uw brief van 11 september jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de 
fietsoversteek N344 Spitdijk. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1 
Wordt de fietsoversteek door de Provincie al als ‘verkeersongevallenconcentratiepunt’ aangemerkt, m.a.w. 
hoeveel ongevallen zijn er in de afgelopen jaren geweest en is dit voldoende om actie te ondernemen? 

Antwoord
Ja, deze locatie wordt ook door de provincie als verkeersongevalconcentratiepunt aangemerkt. Tussen 
1 januari 2014 en 1 oktober 2023 zijn er 10 ongevallen geregistreerd op het kruispunt N344 (Holterweg) - 
Spitdijk. Twee daarvan waren met letsel. De provincie doet momenteel een onderzoek naar de veiligheid, 
knelpunten en inrichting van deze weg.  
 
Vraag 2
Is het onderzoek naar eventuele veiligheidsmaatregelen door de Provincie al afgerond? En zo ja, welke 
conclusies en/of te nemen maatregelen zijn hieruit gekomen? 

Antwoord
Het onderzoek is nog niet geheel afgerond. Wel vindt ambtelijk overleg plaats tussen provincie Overijssel en 
de gemeente Deventer. Er zijn nu nog geen conclusies en of maatregelen bekend maar de verwachting is dat 
deze er binnen enkele weken zijn. De provincie heeft de intentie uitgesproken voor een kortetermijnaanpak.  
 
Vraag 3
Is het college bereid opnieuw in gesprek te gaan met de Provincie over het gevaar van de oversteek en de 
Provincie te attenderen op de urgentie? 

Antwoord
Het college is zeker bereid om in gesprek te gaan met de provincie indien nodig. Gezien de ontwikkelingen op 
dit moment en de goede ambtelijke contacten die er zijn over dit onderwerp, acht het college een bestuurlijk 
overleg op dit moment niet van meerwaarde.



Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König
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